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Aufsichtsratsvorsitzender tritt auf ärztliches Anraten zurück 

 
 

14.05.08 
 
Der Aufsichtsratsvorsitzende der Silicon Sensor International AG, Herr Dr. Edgar 
Most, hat der Gesellschaft heute mitgeteilt, dass er auf ärztliches Anraten mit 
sofortiger Wirkung sein Amt als Aufsichtsrat der Gesellschaft niedergelegt hat. 
 
Herr Dr. Most hat dem Aufsichtsrat der Gesellschaft seit ihrer Gründung im Jahr 1998 
ununterbrochen angehört. Dr. Edgar Most hat mit seiner permanenten Unterstützung 
die gute Entwicklung des Silicon Sensor Konzerns maßgeblich befördert. Wir danken 
Herrn Dr. Most für die von Ihm geleistete Arbeit zum Wohl der Gesellschaft und 
wünschen Ihm gute Genesung. 
 
Der bisherige stellvertretende Vorsitzende des Aufsichtsrates, Herr Dr. Altwein, 
übernimmt somit die Amtsgeschäfte von Herrn Dr. Most. 
 
 
Silicon Sensor International AG 
Der Vorstand 
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The Chairmann of the supervisory board resigns according to 

medical recommendation 
 
 

May 14, 2008 
 
The chairman of the supervisory board of Silicon Sensor International AG, Dr. Edgar 
Most, has informed us today, that he resigns from his position as member of the 
supervisory board of the company according to medical recommendation 
immediately effective.  
 
Dr. Most has been member of the supervisory board of the company without respite 
since the foundation of the company in 1998. Dr. Most promoted the successful 
development of the Silicon Sensor Group significantly by his permanent support. We 
thank Dr. Most for his assignment for the good of the company and wish him all the 
best for his convalescence. 
 
The present deputy chairman of the supervisory board, Mr. Altwein, adopts the 
official functions from Dr. Most. 
 
 
Silicon Sensor International AG 
Board of Directors 
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